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Tomko: 
Interpelácia a otázka zároveň ohľadom chodníka, oproti štátnemu gymnáziu, tam je cca  10 m 
nedokončený chodník už niekoľko rokov, keď poprší ako dneska, poďte sa po ním prejsť, je 
to životu nebezpečné, blato, klzko. Viem, že ten chodník asi nie je možnosť tam dokončiť, ani 
neviem z akého dôvodu sa nedokončil. Myslím, že je tam reštaurácia Hubert, ale aspoň tam 
nasypať nejakú drtinu, žeby skutočne, keď tí ľudia sú nútení po tým chodníku prejsť 
k nemocnici, tak aspoň žeby si nezašpinili tie topánky. 
 
PhDr. Čižmár: 
Chodník oproti gymnáziu, nie je chodníkom, je to už vydupaná časť, už myslím si 
niekoľkokrát zo strany mestského hospodárskeho strediska upravovaný, to znamená, nemal 
by sa využívať ako klasický chodník, ale požiadame mestské hospodárske stredisko, aby sa 
venovalo aj tomuto priestoru, aby dalo ho do poriadku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
                     
Na ďalšie vybavenie: Mestské hospodárske stredisko 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


